

Title (en)  
**URINAL.**

Title (de)  
**URINAL.**

Title (fr)  
**URINAL.**

Publication  
**EP 0020419 A1 19810107 (EN)**

Application  
**EP 79901192 A 19800409**

Priority  
• DK 376479 A 19790910  
• DK 406878 A 19780915

Abstract (en)  
[origin: WO8000535A1] An urinal that comprises a pair of pants (1), which in the crutch part is provided with partly a bushing (9) for liquid proof closing round penis, and partly a funnel member (2) which encloses the bushing (9), and which at its outer end is provided with a reservoir as well as a drain tube leading to an accumulation bag (8). The bushing (9) can be adjusted to the size of penis and keep this in the funnel member (2). Thus a complete liquid proof urinal is secured, which can be used without being too tight and without inconveniencing the patient in any other way, because of its complete elasticity.

Abstract (fr)  
Un urinal qui comprend une culotte (1), laquelle possede, a l'entre jambe, au moins partiellement un manchon se fermant autour du penis et fournissant un joint etanche aux liquides et partiellement un entonnoir (2) qui entoure le manchon (9) et qui est muni a sa partie ouverte d'un reservoir ainsi que d'un tuyau de drainage conduisant a un sac d'accumulation (8). Le manchon (9) peut etre ajuste a la taille du penis et maintenir celui-ci dans l'entonnoir (2). Ainsi un urinal complet etanche au liquide est assure, qui peut etre utilise sans etre trop serre et sans inconvenients daucune sorte de sa complete elasticite.

IPC 1-7  
**A61F 5/44**

IPC 8 full level  
**A61F 5/453** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61F 5/453** (2013.01)

Cited by  
**US5863760A**

Designated contracting state (EPC)  
**FR**

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8000535 A1 19800403; EP 0020419 A1 19810107**

DOCDB simple family (application)  
**DK 7900031 W 19790914; EP 79901192 A 19800409**